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“POLATLI HAYMANA KARDEŞTİR”
Polatlı’nın il olup olmayacağı konusu gündemde yerini korurken ilk defa Polatlı’da yaşayan

bir Haymanalı, Polatlı il olursa Haymana’nın Polatlı’ya bağlanabilme ihtimali üzerine konuştu.

Kendisi de Haymanalı olan
Polatlı Emlakçılar Odası

Başkanı ve Polatlı Belediyesi
AK Partili Meclis Üyesi Mustafa

Akkaya, Polatlı'nın il olması
ihtimali dahilinde Haymana'nın

Polatlı'ya bağlanması
konusunda değerlendirmede

bulundu. Akkaya,
açıklamasında; “Polatlı'da

yaşayan Haymanalılar sessiz
kalırken Haymanada yaşayan,
Haymana halkı yüksek ses ile

Polatlı'ya bağlanmak
istemediklerini seslendirdiler.

Bizlere düşen görev süreci
takip edip, birlikte hareket

etmenin çözümüne bakmaktır.”
cümlelerine yer verdi.
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Sami Özer, plaket takdimi
sonrasında yaptığı
açıklamada; “43 yıllık kamu
görevlerim sırasında
üretmek, üreticilerin önü
açmak ve istihdam
yaratacak yatırımlar ve
üreticilere destek vermeyi,
yardımcı olmayı ve üretime
sahip çıkmayı Allah bana

nasip etti. İnşallah ömrüm
süresince devam etmeyi
nasip eder. Aslında
Polatlı'da iki OSB mevcut.
İki OSB arasındaki arazide
istimlak edilip iki OSB
birleşmesi daha verimli ve
güzel çalışma olabileceğini,
bunun içinde iki sanayi
arasındaki arazide
kamulaştırma yapılarak
birleşmenin sağlanmasının
önemine işaret ediyoruz.
Ben de PTO OSB Başkanı
Ulvi Sakarya'ya ve tüm
yönetim kurulu üyelerine
teşekkür ederim.”diye
konuştu.

Geçtiğimiz günlerde PTO
OSB yatırımcıları gelmesi
ve kurulmuş olan
fabrikaların su ihtiyacını
karşılamak için Basri
mahallesinden su
bulunmuş, suyun PTO OSB
getirilmesi noktası da
bürokratik engellerin
aşılması noktasında Polatlılı
Sami Özer ile
görüşülmüştü. Bunun
neticesi de Sami Özer de
elinden tüm yardımları
yaparak PTO OSB'ye suyun
gelmesinde büyük katkı
sağladı. Bunun üzerine
PTO OSB yönetim

kurulunda başkan Ulvi
Sakarya ve yönetim kurulu
olarak Sami Özer'e yapmış
olduğu hizmetinden dolayı
plaket vererek vefa örneği
gösterdiler, teşekkür ettiler.

ÖZER: İKİ OSB
BİRLEŞMELİ

PTO OSB'DEN ANLAMLI PLAKET
Sinem Kopar

Bu balıkların gizemli
hikayesi, yüzyıllardır
nesilden nesile aktarılıyor.
Polatlı'nın gizli kalmış
güzelliklerinden olan Ilıca
Balıklı Gölü, bu sıra dışı
hikayesiyle ziyaretçilerini
bekliyor.

1500'lü yıllarda kurulduğu
düşünülen Polatlı Ilıca köyü,
Sakarya Meydan
Muharebesi sırasında Yunan
orduları tarafından işgal
edildi. O dönem
Haymana'ya bağlı olan köy,
1928 yılında Polatlı'ya
bağlandı.

Savaş zamanlarında yok
olduğuna inanıldığı ve
savaş sonrası yaralı bir
şekilde geri döndükleri
için halk tarafından kutsal
sayılan Ilıca Balıklı Gölü,
mucizevi hikayesiyle
dikkat çekiyor.

Polatlı Ilıca köyü, tarihi ve
kültürel değerleriyle dikkat
çekiyor. Bunun yanında
antik kalıntıları ve mistik
hikayeleriyle de ön plana
çıkan Polatlı Ilıca Köyü'nün

en ilginç özelliklerinden biri,
tarih boyunca varlığını koru-
muş olan balıklı gölü. Ilıca
Balık Gölü, mucizevi hikaye-
leriyle adından söz ettiriyor.
İnanışa göre, Sakarya Mey-
dan Muharebesi ve Kıbrıs
Barış Harekatı'nda balıklar,
gölden gizemli bir şekilde
kaybolmuş; savaşların sona
ermesiyle birlikte yarı halde
bir şekilde dönmüş. Köy
halkının bu inancı, balıkları
kutsal mertebeye çıkarıyor.

AYKUT KAYA

POLATLI'NIN MUCİZEVİ BALIKLARI



21 Ağustos 2023 Pazartesi

Polatlı Emlakçılar Odası
Başkanı ve Polatlı Belediye-
si AK Partili Meclis Üyesi
Mustafa Akkaya, Polatlı'nın
il olması ihtimali dahilinde
Haymana'nın Polatlı'ya
bağlanması konusunda
değerlendirmede bulundu.
Polatlı Belediyesi Ak Parti
Meclis Üyesi ve Emlakçılar
ve Şehir İçi Taşıyıcılar
Odası Başkanı Mustafa
Akkaya'dan şok açıklama:
“Geçtiğimiz  günlerde
Polatlı'nın İL olmasa
gündeme gelmişti. Polatlı İL
olduğunda tabi ki kendisine
bağlı ilçeler de olması
gerekiyor. İL kulislerinde
konuşulan hangi ilçelerinin
Polatlı'ya başlanacağı. İlk
olarak sınır ve yakın olan
ilçeler konuşulur. Tabi ki
Haymana da hem yakınlığı
hem de sınır komşusu

olarak ilk konuşulan isim
olarak gündeme gelmekte.
Polatlı'da yaşayan Hayma-
nalılar sessiz kalırken Hay-
manada yaşayan, Haymana
halkı yüksek ses ile Polatlı-
'ya bağlanmak istemedikle-
rini seslendirdiler. Tarihine
bakarsak tabi ki Haymana
kuruluşu  Osmanlı
imparatorluğu ile aynı yaşta
yani 600 yıl öncesine
dayanıyor. Polatlı bir dönem
Haymana'nın Nahiyesi
konumundaydı. Tarihsel
manada yaşça büyük olan
Haymana tabi ki
bağlanmayı istemez. Ayrıca
Ankaralı olmak varken,
Polatlılıyım demek biraz
daha zor gelir topluma.
Aslında bu örnekleri vermek
önemli,  ama yeni yüzyılın
gelişimine baktığımızda.
Polatlı gelişim noktasında

Haymanadan çok fazla
gelişmiş olduğu için bizim
için bir şekilde sorun teşkil
etmiyor. Ben bir
Haymanalıyım, benim gibi
Polatlı'da birçok Haymanalı
hemşerimiz ikamet etmekte.
Sivil toplumlarda, siyasette,
ekonomide ve sosyal
hayatta Polatlı'da  bir
yerlere gelmiş söz sahibi
olmuş insanlarız. Bizlerin bu
tür yarışmalara girmemiz
hiç uygun değil. Hep birlikte
uyum içerisinde yaşıyoruz.
Ben kendi gönlümce  Polatlı
İL OLMALI. Devlet icrası
uygun görürse Haymana da
Polatlı'ya bağlanırsa
kimsenin söyleyecek bir
sözü kalmaz. Bizlere düşen
görev süreci takip edip,
birlikte hareket etmenin
çözümüne bakmaktır.”

AYKUT KAYA

AKKAYA: “POLATLI HAYMANA KARDEŞTİR”

HASAN GÜLCAN:
AMACIMIZ ŞAMPİYON

OLMAK

Polatlıspor, 2023-2024
sezonu hazırlık
çalışmalarına cumartesi
günü gerçekleştirdiği
antrenmanla başladı.

ERSİN ELÇİN:
TAKIMIMIZIN YÜZDE

70'İNİ KENDİ
ALTYAPIMIZDAN

OLUŞTURUYORUZ

Antrenman öncesi
açıklamalarda bulunan
Polatlıspor Genel Kaptanı
Hasan Gülcan, "Ersin Hoca

ve ekibi "bismillah" diyerek
idmanlara başladı. Allah
utandırmasın.
Futbolcularımız da gayet
neşeli. Takım birliği ve ruhu
oluşturursak Polatlı'ya
güzel takım izlettiririz.
Amacımız şampiyon
olmak, bunu da inşallah
başaracağız" dedi.

Polatlıspor teknik direktörü
Ersin Elçin, antrenman
öncesi açıklamalarda
bulundu. Elçin, "Sezon 1
Ekim tarihinde başlıyor.
İnşallah o tarihe kadar
takımımızı hazırlamış
olacağız. Geçen seneki
mevcut kadromuzun
üstüne 7-8 transfer yaptık.

1-2 takviye daha yaparak
transferi kapatacağız.
İnşallah yeni
arkadaşlarımızı da kampa
yetiştireceğiz. Kamp
yerimiz daha belli olmadı
ancak Bolu'yu planlıyoruz.
Yaklaşık 30 kişiyle
idmanlara başladık.
Takımımızın yüzde 70'ini

kendi altyapımızdan
oluşturuyoruz. Polatlı'da 15
günlük bir süremiz var,
saha çalışmalarımızı
gerçekleştireceğiz.
Buradaki 15 günlük
kampımızın ardından
Bolu'da kampa gireceğiz.
Sonrasında yeniden
Polatlı'ya döneceğiz. Bu

süreçte 1-2 hazırlık maçı
yapmayı planlıyoruz"
ifadelerine yer verdi.

2023-2024 sezonunda
Süper Amatör Lig'de
mücadele edecek olan
Polatlıspor, yeni sezon
hazırlıklarına cumartesi
günü Polatlı Şehir Stadyu-
munda gerçekleştirdiği
antrenmanla başladı. Yeni
sezona “şimşek” gibi
hazırlanan Şimşekler,
hazırlıkların ilk etabında 15
gün boyunca Polatlı'da
antrenmanlarına devam
edecek. Temsilcimiz, yeni
sezon hazırlıklarının ilk
etabını bitirmesinin
ardından Bolu'da kampa
girecek.

ŞİMŞEKLER HAZIRLIKLARA “ŞİMŞEK” GİBİ BAŞLADI

Sinem Kopar

Polatlı'da aspir hasadı
başladı. Genelde ayçiçek
yağına alternatif olarak
üretilen aspir, 2 yıl öncesine
kadar buğdayın 2 katı
fiyatına satılırken, bu yıl
buğday fiyatına düşmüş
durumda. Aksaray'da
yaygın olarak üretilen Aspir,

7-8 lira bandında satılıyor.Polatlı'da “aspir”
hasadına başlayan bir
çiftçi, ayçiçek yağına
alternatif olarak ektiğini
ancak fiyatlardan
memnun olmadığını
söyledi.

Polatlı'da aspir hasadına
başlayan bir çiftçi,
dekarından 70 kilo çıktığını
belirterek, “Ayçiçek yağına
alternatif olsun diye
ekiyoruz. 2 yıl öncesine
kadar buğday fiyatının 2
katına satıyorduk, şimdi
buğday seviyesine indi. 7-8
lira bandında satılıyor.
Dekarda 70 kilo çıkıyor, bu
fiyatlar göz önüne
alındığında aspir ekmenin
değeri kalmıyor” ifadelerini
kullandı.

ÇİFTÇİ: ASPİR ESKİSİ KADAR PARA ETMİYOR
Ali Rıza Ovacık
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HEM MADDİ HEM MANEVİ
DESTEK

Son zamanlarda artan mali
baskılar ve ardı ardına
gelen zamlar, Polatlı'da
esnaf şoförünü zor durumda
bırakmıştı. Ancak, bu
zorluğun üstesinden gelmek

için bir araya gelen esnaf
dayanışması ve Polatlı
Şoförler Odası Başkanı
İsmail Tarhan'ın liderliğinde
başlayan ücretsiz çekici
hizmeti, esnafa nefes alıyor.
Tarhan'ın inisiyatifi, sadece
maddi değil aynı zamanda
manevi destek sağlıyor.
Aracı arızalanan dolmuşçu
esnafının yardımına koşan

Tarhan, kendi çekici
araçlarını kullanarak bu
hizmeti sunuyor. Üstelik bu
yardımı ücretsiz olarak
gerçekleştiriliyor. İsmail
Tarhan zor durumda olan
meslektaşlarına ekonomik
olarak katkı sağlamayı
amaçlıyor.

BİR NEBZEDE OLSA
ESNAFA RAHATLATIYOR

Artan ekonomik zorluklar ve
olumsuzluklar, Polatlı'daki
şoför esnafını adeta köşeye
sıkıştırmış durumda. Ancak,
Polatlı Şoförler Odası
Başkanı İsmail Tarhan'ın
örnek dayanışma hareketi,
bir nebzede olsa esnafa
rahatlatıyor. Aracı
arızalanan dolmuşçu
esnafının yaşadığı

sorunlara çözüm arayan
Tarhan, "birlikten kuvvet
doğar" anlayışını tekrar
hatırlatıyor. İsmail Tarhan'ın
kendi çekici araçlarıyla
birlikte ücretsiz çekici
hizmeti, yalnızca araçlarını
çekmekle kalmıyor şoför
esnafının birbirine destek
olma ruhu da yükseltiyor.

BEHRAM CANPOLAT

Yaşanan ekonomik kriz ne-
deniyle zor günler geçiren
şoför esnafı, Polatlı Şoförler
Odası Başkanı İsmail
Tarhan'ın örnek bir davranı-
şıyla az da olsa nefes ala-
bildi.  Esnafın sıkıntılarına
çözüm arayan Tarhan, ken-
di çekici araçları ile arızala-
nan dolmuşçu esnafının
araçlarını ücretsiz olarak

çekerek ekonomik zorluk
yaşayan meslektaşlarına
destek oluyor.

BAŞKAN TARHAN, ESNAFI YOLDA BIRAKMIYOR

AYKUT KAYA

Polatlı'nın gizli kalmış
hazinesi olarak
nitelendirebileceğimiz
Halide Edip Adıvar ve
Kadın Kahramanlar
Müzesi, Sakarya
köyünde ziyaretçilerini
bekliyor.
Halide Edip Adıvar, Yunan
ordusunun İzmir'i işgal
etmesinin ardından İstan-
bul'da düzenlediği mitingler
ve Kurtuluş Savaşı
döneminde yapmış olduğu
katkılar ve mücadele ile
Türk Tarihi'nin en önemli
figürlerinden biri.
Halide Edip Adıvar, Yusuf
Akçura ve Yakup Kadri
Karaosmanoğlu'ndan
oluşan Yunan Mezalimi
Araştırma Komisyonu,
Türkiye Büyük Millet
Meclisi tarafından kuruldu.
Komisyonun amacı,

Sakarya Meydan
Muharebesi'nde Yunan
ordusunun yaptığı işgaller
ve muharebe sonrasında
geri çekilirken Haymana,
Polatlı ve Sivrihisar
bölgesindeki köylerde
yapmış oldukları zulümleri
incelemekti. Komisyonun
kullandığı ev, muharebeler
sırasında bir süre 12. Grup
Karargahı olarak da
kullanıldı. Polatlı'nın
Sakarya köyünde bulunan
bu tarihi ev, günümüzde
Milli Mücadele'ye en az
erkekler kadar katkıda
bulunmuş Türk Kadını'nı
onurlandırmak adına, 2017
yılında “Halide Edip Adıvar
ve Kadın Kahramanlar
Müzesi” adıyla tematik
müze olarak düzenlendi.
Milli Mücadele Dönemi'ne
ışık tutan, Halide Edip

Adıvar ve diğer kadın
kahramanların anısını
yaşatmak amacıyla
kurulan Halide Edip Adıvar
ve Kadın Kahramanlar
Müzesi içerisinde;
cephaneye mühimmat
yapan kadınlar, Tekalif-i

Milliye emirleri sonrası
orduya eşyalarını teslim
eden kişiler, Tetkik-i
Mezalim Heyeti,
cephaneye mühimmat
yapan kadınlar gibi birçok
balmumu heykel, dönemin
ruhunu yansıtıyor.

Halide Edip Adıvar ve
Kadın Kahramanlar
Müzesi, Polatlı'nın Sakarya
köyünde bulunuyor.
Polatlı'nın gizli kalmış
güzelliklerinden biri olan
bu müze, Türk Kadını'nın
direniş ve mücadelesine

dair derin izler taşıyor.
Polatlı'nın kurtuluşunu
kutlayacağımız 13 Eylül
tarihine kısa bir zaman
kala, Polatlı'nın gizli kalmış
bu harika müzesi
ziyaretçilerini bekliyor.

POLATLI'DA TÜRK KADININI ONURLANDIRAN MÜZE:
HALİDE EDİP ADIVAR VE KADIN KAHRAMANLAR MÜZESİ
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TMMOB Harita ve
Kadastro Mühendisleri
Odası Genel Merkez
Yönetimi, TMMOB Harita
ve Kadastro Mühendisleri
Odası Ankara Şube
Yönetimi ve Polatlı ile
Haymana İlçe Temsilciliği
katılımı ile Polatlı'da
faaliyet gösteren tüm
harita mühendisleri,
kahvaltıda bir araya
geldiler.
TMMOB Harita ve Kadastro
Mühendisleri Odası Genel
Merkez Yönetimi, TMMOB
Harita ve Kadastro
Mühendisleri Odası Ankara
Şube Yönetimi ve Polatlı ile
Haymana İlçe Temsilciliği
katılımı ile Polatlı'da faaliyet
gösteren tüm harita
mühendisleri, kahvaltıda bir
araya gelerek Gordion Antik
Kenti'nde incelemelerde
bulundu. Toplantıya Harita
ve Kadastro Mühendisleri
Odası (HKMO) Genel
Merkez Başkan Yardımcısı

Ayhan Erdoğan, TMMOB
Harita ve Kadastro
Mühendisleri Odası Ankara
Şube Başkanı Özgür Yanıt
Kaya ve Polatlı ile Haymana
İlçe Temsilcisi Emre Özcan
katılım sağladı. Toplantıda
başta deprem olmak üzere
yapılacak çalışmalar,
Polatlı'nın il olma ve
Gordion Antik Kenti'nin
UNEESCO tarafından
Dünya Kültür Mirası olma
sürecine toplumcu
mühendislik aklıyla nasıl
katkı sınabileceklerine dair
fikir alışverişinde
bulundular.

BU KONUYU EN YAKIN
ZAMANDA BİR RAPOR

HALİNE GETİRİP
KAMUOYU İLE

PAYLAŞACAĞIZ
Polatlı ve Haymana
Temsilcisi Emre Özcan
konu ile ilgili yaptığı
açıklamada şu ifadelere yer
verdi; “Polatlı'nın il olması
yıllardır özlemle beklenen

bir konu. Polatlılı olarak ben
de bunu can-ı gönülden
istiyorum. Ancak bu
konunun ortak bir akılla
masaya yatırılmalı, tartışma
konusu edilmeli, toplumcu

mühendislik akli ile bilimsel
olarak ortaya koyulmalı.
Polatlı Temsilciliği, HKMO
Merkezi ve İl Yönetimi ile bu
konuyu en yakın zamanda
bir rapor haline getirip

kamuoyu ile paylaşacağız”
Emre Özcan ve HKMO
heyeti, UNESCO tarafından
yakın zamanda Dünya
Kültür Mirası olarak
girmesine kesin gözüyle

bakılan Gordion Antik
Kenti'nde incelemelerde
bulunan heyet bundan
sonraki süreçte bölgeye
katkı sunabilmek adına
HKMO bünyesinde Kültür
ve Tarihi Varlıkları Koruma
Komisyonu kurmayı
hedeflediklerini ve böylelikle
teknik anlamda bölgenin
ihtiyaçlarına cevap
verebilmeyi hedeflediklerini
ifade etti.
Gordion Antik Kenti
incelemesi sonrasında ise
bir sonraki durak Duatepe,
Kartaltepe tarihi sit alanları
olmak üzere Sakarya
Meydan Muharebesi
alanları oldu. Gerçekleşen
gezide HKMO heyetine,
POTA personeli Aytaç
Yıldırım ve Polatlı
Belediyesi arkeologu Fatih
Talay eşlik etti. Aytaç
Yıldırım ve Fatih Talay
HKMO heyetine tarihi yerleri
anlattı.

BEHRAM CANPOLAT

POLATLI YENİDEN KEŞFEDİLEREK DEĞERLENİYOR

‘Sakarya Meydan
Muharebesi Son Kale
Haymana Etkinlikleri'
çerçevesinde Haymana
Belediyesi 12 Eylül'e kadar
sürecek bir program
hazırladı.
'Sakarya Meydan
Muharebesi Son Kale
Haymana Etkinlikleri'
çerçevesinde Haymana
Belediyesi 12 Eylül'e kadar
sürecek bir program
hazırladı. Programın en
önemli etkinliklerinden biri
olan meşaleli yürüyüş, 23
Ağustos Çarşamba günü
saat 18.00'de
Kirazoğlu/Haymana Mangal
Dağı'nda gerçekleşecek.

Haymanalılar ve ilçe
dışından gelen konuklar,
şehitleri anmak için ellerinde
meşaleler, dillerinde marşlar
ve dualarla Sakarya Meydan
Muharebesi'nin başladığı ilk
nokta olan Mangal Dağı'na
yürüyüş gerçekleştirecek.

DOLU DOLU PROGRAM
12 Eylül'e kadar sürecek
olan etkinlikler ise şu
şekilde; 23 Ağustos 2023
saat 11.00'de Anıtkabir
Ziyareti ve Atatürk'ün
Mozolesine Çelenk Sunma,
23 Ağustos 2023 saat
18.00'de Meşaleli Yürüyüş
(Şehitlere Saygı Yürüyüşü),
Kirazoğlu/ Haymana (
Mangal Dağı), 26 Ağustos

2023 saat 14.00-18.00'de
Mahalleler Arası Futbol
Turnuvası Final Maçları,
Konser, Haymana Adanan
Sevinç Stadı, 30 Ağustos
2023 saat 12.00-14.00'de
Şehitleri Anma Programı,
Hayır Yemeği ve Dua,
Haymana Binbaşı Hüseyin
Avni Alparslan Şehitliği, 04
Eylül 2023 saat 11.00'de
Haymana Temalı Fotoğraf
sergisi, Kızılay Metro Sanat
Galerisi, 08 Eylül 2023 saat
16.00'da Uluslararası Halk
Oyunları Festivali, Haymana
Şehitler Meydanı, 08-09-10
Eylül 2023 saat 10.00-
18.00'de “Son Kale
Haymana” iller arası Kick

Boks Turnuvası, Haymana
Kapalı Spor Salonu, 11 Eylül
2023 saat 10.00-14.00'de
Çocuk Şenliği, Meydan ve
Park Açılışı, Kutlama,
Sındıran/ Haymana Yenice
İlkokulu- Ortaokulu Bahçesi,
12 Eylül 2023 saat 10.00-
18.00'de Sakarya Meydan
Muharebesi ve Haymana
Sempozyumu, Haymana
Grannos Armada Termal
Otel.

HAYMANA VE TÜRKİYE
SEVDALILARINI BU

ANLAMLI PROGRAMA
BEKLİYORUZ

Haymana Belediyesi sosyal
medya hesabında konuya
ilişkin yaptığı açıklamada;
“23 Ağustos Çarşamba günü
saat 18.00'de, "Son Kale
Haymana Etkinlikleri"miz
kapsamında “Meşalelerle
Şehitlere Saygı Yürüyüşü”
programı için Mangal Dağı

Şehitliğinde buluşacağız.
Tüm dostlarımızı,
hemşehrilerimizi, Haymana
ve Türkiye sevdalılarını bu
anlamlı programa
bekliyoruz. Yürüyüşe

katılmak isteyenler için saat
17.00'da Haymana
merkezdeki Şehitler
Meydanı'ndan otobüsler
kaldırılacaktır.” cümlelerine
yer verdi.

HAYMANA'DA SAKARYA ZEFERİ KUTLAMALARI BAŞLIYOR

Ali Rıza Ovacık
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1926 Polatlı Belediyespor
Futbol Takımı, yeni sezon
hazırlıklarına cumartesi
günü yapmış olduğu
antrenmanla devam etti.
Yaklaşık 10 gündür çift
idman yapan 1926 Polatlı
Belediyespor, yeni sezon
hazırlıklarına yoğun
tempoda devam ediyor.
Bölgesel Amatör Lig'de
ilçemizi temsil eden 1926
Polatlı Belediyespor, yeni
sezon hazırlıklarının Polatlı
ayağını tamamlamasını
ardından Bolu'da kampa
girecek. 2023-2024
sezonunda mutlak
şampiyonluk hedefleyen
Martılar, tecrübeli teknik
adam Sait Taş önderliğinde
bu hedefe ulaşmayı istiyor.

SAİT TAŞ: HAZIRLIK
SÜRECİNİ EN İYİ

ŞEKİLDE
TAMAMLAYACAĞIZ

1926 Polatlı Belediyespor,
cumartesi günü Polatlı Şehir
Stadyumu'nda
gerçekleştirmiş olduğu
antrenmanla yeni sezon
hazırlıklarına devam ediyor.
1926 Polatlı
Belediyespor'un tecrübeli
teknik direktörü Sait Taş,
antrenman öncesi
açıklamalarda bulundu. Taş,
"Sezon 30 Eylül-1 Ekim gibi

başlayacak. Yaklaşık 10
gündür çift idmanla
çalışıyoruz. Bir tane Ankara
Keçiörengücü'nden 2002
doğumlu bir çocuğumuzu
transfer ettik. Diğer 2002
doğumlu çocuklarımızı da
altyapıdan tamamladık.
Avantajımız ve şansımız

altyapının kuvvetli olması.
Altyapıdan aldığımız
çocuklarımızı yeterli
gördüğümüz için 2002
doğumlu transfere gerek
duymadık. Şu anda stoper
mevkisinde bir eksiğimiz
var. Oraya bir oyuncu
alacağız. Onun dışında

2002 doğumlu profesyonel
olan bir oyuncuyla daha
görüşüyoruz. Belki onu da
alıp transferi kapatacağız,
kadromuz tamamlanmış
olacak. Kamp döneminde
hazırlık maçlarıyla, topla
çalışmalara da yoğunluk
vererek hazırlık sürecini en

iyi şekilde tamamlayacağız"
ifadelerine yer verdi.

BU LİGİ BİLEN
İNSANLARIZ, BU LİGE

GÖRE HAZIRLANIYORUZ
Sait Taş sözlerini şöyle
sonlandırdı, "Bolu'da 10 gün
kamp yapacağız. Hazırlık
döneminde en az 4 hazırlık

maçı yapacağız. Bunu 5
maça da çıkarabiliriz. Şu
anda maç yapabileceğimiz
tarihleri organizasyona
bildirdik. Ayarlanacak
tarihlerde maçlarımızı
yapacağız. Şu anda sakat
ve eksik oyuncumuz yok.
Şu an hangi grupta
oynayacağımızı bilmiyorum
ama inşallah geçtiğimiz
sezon oynadığımız grupta
oynarız. Ancak her şeyden
önce kendimize
güvenmemiz lazım. Kim
olursa olsun bizim en
mücadeleyi vermemiz, iyi
hazırlanmamız lazım. Bu ligi
bilen insanlarız, bu lige göre
hazırlanıyoruz. Oyuncularım
özverili. Disiplinli bir takım
oluşturduk. Oyuncular,
karakter ve kişilik olarak
izlenimlerime göre çok iyi.
Bu şekilde devam edeceğiz.
Oyuncular da istiyor.
Yönetim geçen seneden bu
yana çok iyi bir aile ortamı
oluşturmuşlar. Ben ve gelen
oyuncular da huzurlu bir
ortama geldiğimizi biliyoruz.
Onun için de burada en iyi
şekilde çalışıp, bu takımı
hak ettiği yere getirmek için
elimizden gelenin fazlasını
yapacağız. Şu an 24
saatimizi bu takım için
harcıyoruz."

MARTILAR ŞAMPİYONLUĞU HEDEFLİYOR
Ali Rıza Ovacık
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1926 Polatlı Belediyespor
Başkanı Sevgi Demir
Coşkun, yeni sezon
öncesi hazırlıklara devam
eden futbol takımını
ziyaret etti ve önemli
açıklamalarda bulundu.
1926 Polatlı Belediyespor,
cumartesi günü Polatlı Şehir
Stadyumu'nda yeni sezon
hazırlıkları çerçevesinde
antrenman gerçekleştirdi.
1926 Polatlı Belediyespor
Başkanı Sevgi Demir
Coşkun, antrenmanı
izlemeye geldi. Antrenman
öncesi futbolculara yönelik
konuşma yapan Başkan
Coşkun, her oyuncuya
güvendiği belirtti ve yeni
sezonda şampiyonluk ipini

göğüsleyeceklerine
inandığını söyledi.

COŞKUN: BİR ANNE
ŞEFKATİNE İHTİYAÇLARI

VARDI
1926 Polatlı Belediyespor
Başkanı Sevgi Demir
Coşkun, futbolculara yönelik
yapmış olduğu konuşmanın
ardından açıklamalarda
bulundu. Başkan Coşkun,
"Ben futbola çok uzaktım.
Ancak 2 senedir futbolun
içerisindeyim ve çok
sevdim. Öncelikle çok
sevdiğim için içlerindeyim.
Bunun dışında futbolcuların
yanında hep erkekler var.
Ben geçen sene kadın
olarak onların yanında
durunca, onların bir anne

şefkatine ihtiyacını
olduğunu gördüm.
İlişkilerimiz çok farklıydı, biz
nereden nereye geldik. Çok
zoru başardık. Geçen sene,
çok kötü şartlar altında
kaldığımız yerler oldu.
Özetle bir anne şefkatine
ihtiyaçları vardı, ben bunu
gördüm ve dedim ki; "Evet
ben bunu istiyorum."
Başkanlık, Belediye
Başkanımızın bizi onore
edip de görevlendirdiği bir
durum. Teklif etti, ben de
kabul ettim. Ateşten gömlek
mi? Evet ateşten gömlek...
Ben zoru başarmayı
seviyorum" ifadelerine yer
verdi.

1-2 TRANSFER

YAPABİLİRİZ
Başkan Coşkun, "Transfer
konusuna gelirsek, kadın
olarak Tayfun Başkan'ım
olmasaydı bu işin altından
kalkamazdım. Tayfun
Başkan, bu süreci yakınen
takip eden tek kişidir.
Sürekli istişare içindeydik,
transferleri beraber yaptık.
Gelişen olaylara ben biraz
daha duygusal bakıyorum.
Tayfun Başkan'ın hem erkek
olması hem de geçen sene
başkanlık yapması
nedeniyle bana çok
yardımcı oldu. Zordu ama
Başkan sayesinde kolaya
döndü. Biz en iyilerini seçtik
ve getirdik. Hocamızın isteği
doğrultusunda arayış

içerisindeyiz, 1-2 transfer
yapabiliriz" dedi.
HİÇBİR OYUNCUMUZUN

ALACAĞI KALMADI
Başkan Coşkun sözlerine
şöyle son verdi,
"Planladığımız bütçeyle
maliyet tutarları arasında
çok az bir fark var.
Futbolcularımız sağ
olsunlar. Bize çok yüksek
rakamlarla gelip,

sonrasında çok düşen
oyuncularımız oldu. Çünkü
geçen sene bizim hiçbir
oyuncumuzun alacağı
kalmadı. Primlerimiz çok
iyiydi. Polatlı Belediyespor
isim yapmış bir takım
olduğu için kendileri fiyatları
düşürdüler. Sağ olsunlar
bizi kırmadılar, biz de onları
kırmadık ve çok rahat ettik.”

SİNEM KOPAR

BAŞKAN COŞKUN: BEN ZORU BAŞARMAYI SEVİYORUM
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